
Beszámoló 
2017. október 3. – november 14. 

Időrendi bontás: 

 2017. október 4. ELTE HÖK Elnökségi ülés 

 2017. október 9. ELTE TTK Tanulmányi Csoport ülés 

 2017. október 9. ELTE TTK Tisztségviselői ülés 

 2017. október 11. ELTE HÖK Elnökségi ülés 

 2017. október 12. ELTE TTK Jegyzetbizottsági ülés 

 2017. október 12. Egyeztetés Török Gabriella Tanulmányi Hivatalvezető Asszonnyal és 

Prátpál Mirtyllel 

 2017. október 13 ELTEfeszt 

 2017. október 16. ELTE TTK Választmány 

 2017. október 16. ELTE TTK Tisztségviselői ülés 

 2017. október 18. ELTE HÖK Elnökségi ülés 

 2017. október 19. Egyeztetés Surján Péter dékán úrral és Rácz Gergellyel 

 2017. október 20. Gólyabál egyeztetés 

 2017. október 25. Dékáni Tanács 

 2017. október 25. ELTE TTK Kari Tanács 

 2017. október 25. ELTE HÖK Elnökségi ülés 

 2017. október 25. ELTE HÖK Küldöttgyűlés 

 2017. október 25. Földes SzaCs 

 2017. október 26. ELTE TTK Tisztségviselői ülés 

 2017. november 2. ELTE HÖK Tanulmányi Bizottság ülés 

 2017. november 6. Egyeztetés Horváth Erzsébet oktatási dékánhelyettes asszonnyal 

 2017. november 7. Egyeztetés Surján Péter dékán úrral és Égerházi Bálinttal 

 2017. november 8. ELTE HÖK elnökségi ülés  

 2017. november 9. OHÜB ülés 

 2017. november 9. Tanári SzaCs 

 2017. november 10. Gólyabál egyeztetés  

 2017. november 13. ELTE Szenátus 

 2017. november 14. ELTE TTK Küldöttgyűlés 

Sajnos a felsoroltak nem fedik le maximálisan a valóságot, mert részt vettem még több 

személyes egyeztetésen is, de ezekről nem találtam meg minden információt. 

Állandó ülések: 

 Elnökségi ülések: 

2017. október 4. ELTE HÖK Elnökségi ülés  
Elnökségi ülés fő témája a szolnoki gólyatáborok anyagi vonzatta volt, mert kaptunk egy 3,5 
milliós számlát a BME-től a szállás kiegészítésre, a mai napig nem tudjuk, hogy ez milyen 



eloszlásban lesz a TTK, TáTK és a PPK között. Az egyebekben értékeltük az októberi 
szenátusi ülést, amiről az előző ülésen szóban beszámoltam. 
2017. október 11. ELTE HÖK Elnökségi ülés 
A fő téma a rektori és kancellári közös utasítás volt a gólyatáborokról, idén lehetőség van ennek 
a felülvizsgálatára, ezt egy választmányi ülés keretén belül tárgyalta a TTK HÖK. Az elnökség 
részéről nem fogalmazódott meg tényleges módosítási javaslat. Egy Winston Churchill 
idézettel tudnám leírni leginkább a véleményeket: „A demokrácia a legrosszabb kormányzási 
forma - nem számítva az összes többit, amellyel az emberiség időről időre megpróbálkozik.”. 
Az elnökségi ülések állandó témája az ELTE HÖK gazdasági helyzete, ami nem túl fényes. 
Ezen az ülésen elnök úr beszámolt, hogy plusz fél millió forintba fog kerülni a HÖOK tavaszi 
közgyűlése, mert egy szerződés nem került időben aláírásra. Az elnökség témája volt még a 
közös beszerzési kiírások véleményezése különösen az idei gólyabálé. 
2017. október 18. ELTE HÖK Elnökségi ülés 
Az Elnökség vendége volt Babos János, akivel megvitattuk az ELTE HÖK gazdasági helyzetét, 
és ismertette, hogy miként kell a részönkormányzatoknak jelezni a költéseiket. Egy TTK HÖK-
ös költést visszadobtak, ez a leltárfelelős bérét érinti (100000 Ft), még nem sikerült feloldani az 
ezzel kapcsolatos problémát. 
2017. október 25. ELTE HÖK Elnökségi ülés 
Az október 25-ei küldöttgyűlési ülés anyagait tárgyalta az Elnökség. Kiemelt szerepet kapott az 
ELTE HÖK Alapszabály módosítási tervezete. Két pontban lett nagyobb változtatás, az egyik, 
hogy a szociális alelnöki pozíció két részre lett bontva, a másik az ELTE HÖK Ellenőrző 
Bizottság felépítésének megváltoztatása. A tervezet szerint ELTE HÖK EB hasonló lenne, 
mint a többi ELTE HÖK-ös Bizottság, a TTK HÖK részéről Papp Tamás EB elnök úr látná 
el a feladatokat. Erről már korábban is írtam. Az ülés vendége volt Babos János, aki ismertette 
az Egyetem toborzási terveit, amihez az ELTE HÖK segítségét is kérte. 
2017. november 8. ELTE HÖK Elnökségi ülés 
Az Elnökség vendége volt Kancellár úr. A következő évi költségvetésről és a folyamatban lévő 
projektekről érkeztek kérdések. Egy nagyon felszabadult beszélgetés volt. Kancellár úr 
felajánlotta a segítségét a terepgyakorlatokkal kapcsolatosan, ha a TTK HÖK összeszedi, hogy 
milyen terepgyakorlatok vannak a tanév során és mekkora költségvonzattal járnak. A következő 
időszak nagy projektje a TTK HÖK számára. 
Kari Tanács: 
2017. október 25. ELTE TTK Kari Tanács 
Leginkább kinevezések voltak a terítéken. Nem volt a Hallgatói Önkormányzatot komolyan 
érintő anyag. 
Szenátus: 
2017. november 13. ELTE Szenátus. 
Szóban fogok beszámolni a történésekről. 

 ELTE HÖK Küldöttgyűlés: 

2017.október 25. ELTE HÖK Küldöttgyűlés 

A korábban említett Alapszabály módosítás került elfogadásra, és az ELTE HÖK kabinetje 

számolt be az elmúlt időszakban végzett munkájáról. 

 OHÜB: 

2017. november 9. OHÜB 

Egy 73. § HKr. módosítást kapott korábban a Hallgatói Önkormányzat véleményezésre, 

ezért a Tanulmányi Bizottság november 2-án tartott egy ülést, ahol vendégül látta Cseszregi 

Tamást és Papp Lajost. Számos kérdést és pontosítást kért a HÖK, amit az előterhesztő 

nagyrészt befogadott. Jelenleg a kodifikált szöveg a 9. verziónál tart. OHÜB ülésen nem a 

kodifikált anyag került megtárgyalásra, hanem csak a koncepció. A HKr. módosítás lényege 

az egységesítés, hogy az eljárások minden karon hasonlóan történjenek és mindent lehessen 



elektronikusan végezni, ez különösen a SEK miatt van szükség. A terv szerint már a 

következő félévre megtörténtek volna a változtatások, de végül a Bizottság úgy döntött, 

hogy eltolja februári Szenátusig a kodifikált előterjesztés, hogy minél jobb és minden Kar 

számára elfogadható anyag jöjjön létre. A következő Kari Tanácsra, ezért csak a koncepció 

fog szerepelni. Ez egy 4,5 órás ülés eredménye, úgy gondolom, hogy a TTK és a TTK HÖK 

megfelelően tudta érvényesíteni érdekeit. 

A megbeszéltek szerint a módosításokkal kapcsolatban folyamatos egyeztetésbe maradunk 

Horváth Erzsébettel Mirtyllel.  

Itt is szeretném megköszönni meglátásokat! 

Gólyabál: 

Idén a BTK és BGGyK HÖK-kel közösen kerül megrendezésre. Sajnos számos kommunikációs 

hibát elkövettünk, ezért nem lehet, hogy a mentorok gólyajeggyel tudjanak részt venni az 

eseményen. Ennek kompenzálása érdekében kitaláltuk, hogy a tanévben a mentorok ingyen 

vehetnek részt a Hallgatói Alapítvány által szervezett rendezvényeken.  

A szervezés flottul megy, a cég intéz mindent, viszont 10 emberre szükség lesz majd a 

dekorációhoz, akit érdekel, kérem jelezze! 

Már lezajlott két karnak a gólyabálja nagyobb gond nélkül magas részvétellel, ezért bizakodóak 

vagyunk a sajátunkkal kapcsolatban is. 

Terepgyakorlatok: 

A szerződés első része elkészült, viszont még nem került aláírásra. Rátértünk a második szakaszra, 

hogy összeszedjük, hogy milyen terepgyakorlatokat tartanak a következő félévben, hogy tudjunk 

majd árajánlatokat bekérni. Ezzel kapcsolatban egyeztettünk Bálinttal és Dékán úrral is, 

visszajelzésre várunk. Ennek elkészítése komoly energiákat fog majd igényelni részünkről. 

Egyebek: 

A HÖOK őszi vezetőképzőjén nem képviselteti magát a TTK HÖK, mert 45 ezer forint a 

részvételi díj, és döntésem szerint, ezzel nem kellene a költségvetésünket terhelni. 

Az elmúlt időszakban rengeteg sajtó megkeresés érkezett, ezeknek a TTK HÖK mind eleget tett, 

eddig még egyik témáról sem került megjelenésre cikk.  

Az előző beszámolómban írt fegyelmi ügy véget ért, a jegyzőkönyvet és határozatot is megkaptam. 

Ezzel kapcsolatosan írtam a Fegyelmi Bizottság elnökének, mert számomra nem derült ki minden 

egyértelműen a kapott dokumentumokból. 

Papír alapú ösztöndíj pályázatokat megszeretnék semmisíteni, mivel elmúlt a megőrzési idő, ezzel 

kapcsolatosan írtam mailt Rikker Emíliának, de még nem válaszolt, hogy milyen dokumentáció 

mellett tudjuk ezt megtenni, remélhetőleg a keddi ülésen erről már részletesebben fogok tudni írni. 

A Kar és az Egyetem is több népszerűsítési programot is indított, hogy minél többen válasszák az 

ELTE-t. Több terv is még kidolgozás alatt áll. 

Elnézést kérek beszámolóm rövidségéért, sajnos nagyon nehéz írásban összefoglalni az elmúlt 

időszak munkáját, mert nagyrészt telefonos és írásos egyeztetésekkel telt. 

 

Mozgalmas és nehéz időszakon vagyunk túl, szeretném mindenkinek megköszönni a munkáját és 

segítségét. 



Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat! 

A beszámolómmal kapcsolatos bármilyen kérdést, észrévételt szívesen fogadok, keressetek bátran 

az alábbi elérhetőségeken! 

 

Budapest, 2017. november 11. 

 

 

Horváth Luca 

s. k.  

ELTE TTK HÖK 

elnok@ttkhok.elte.hu 

20/259-9364 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


